

Minggu Pelaburan 2013, SPE

Oleh: Safiah Masbaka



Timbalan Dekan Hal Ehwal Pelajar dan Pascasiswazah, Dr. Mohd Rahimie Abdul Karim merasmikan Minggu Pelaburan 2013

ISNIN, 1 APRIL - Minggu Pelaburan 2013 yang dianjurkan oleh Kelab Pengurusan Kewangan dan Perbankan Sekolah Perniagaan dan Ekonomi (SPE) itu berlangsung dengan jayanya selama empat hari bermula hari ini hingga 4 April.

Pelancaran Minggu Pelaburan telah dirasmikan

oleh Timbalan Dekan Hal Ehwal Pelajar dan Pascasiswazah, Dr. Mohd Rahimie Abdul Karim.

Minggu Pelaburan ini diadakan adalah untuk memberi pendedahan kepada mahasiswa mengenai kepentingan membuat simpanan dan pelaburan untuk masa hadapan di samping mempraktikkan ilmu dan teori yang dipelajari berkaitan dengan

bidang pelaburan dan kewangan.

Antara aktiviti lain yang turut dianjurkan adalah pertandingan Simulasi Saham pada hari pertama, Bengkel Perancangan Kewangan dan Cabaran Saidina pada hari kedua, Kuiz Perdagangan dan Ekonomi pada hari ketiga dan hari terakhir penyampaian hadiah dan sijil penghargaan.

Karnival Jualan juga turut diadakan sepanjang berlangsungnya Minggu Pelaburan yang disertai oleh pelajar Universiti Malaysia Sabah (UMS) dan orang awam yang berminat untuk membuat jualan semasa hari karnival tersebut

Pertandingan Simulasi saham disertai oleh 10 kumpulan yang terdiri daripada pelajar IPTA dan IPTS di sekitar Sabah yang masing-masing telah menghantar wakil untuk menyertai pertandingan ini .

Bengkel Perancangan Kewangan telah disampaikan oleh Malaysian Financial Planning Council (MFPC) yang bertujuan untuk memberi pendedahan kepada para mahasiswa dalam mengurus kewangan dengan baik.

Kuiz Perdagangan dan Ekonomi pula terbuka kepada pelajar sekolah menengah sekitar Kota Kinabalu yang bertujuan untuk memberi pendedahan dan memupuk minat pelajar sekolah terhadap bidang Perniagaan dan Ekonomi.

Menurut Pengarah Program, Fahtin Sahira Datu Abdul Sabar, program yang diadakan berjalan dengan lancar dan mendapat sambutan yang memberansangkan daripada semua pihak dan berharap program yang diadakan ini dapat memberi manfaat kepada pelajar yang mengikutinya.